

Политика конфиденциальности

1. Описание политики конфиденциальности

- 1.1 Настоящая политика конфиденциальности описывает, как ООО «СИМПТОМАТО» (далее – СИМПТОМАТО), обрабатывает личные данные, собранные от Вас в то время, когда Вы посещаете и пользуетесь сервисами веб-сайтов (далее – САЙТ) принадлежащими и управляемыми СИМПТОМАТО или были предоставлены Вами при регистрации учетной записи.
- 1.2 Согласившись с положениями настоящей политики конфиденциальности, Вы начинаете сотрудничать с нами в качестве Пользователя.
- 1.3 Личные данные в настоящем документе означают данные о пользователе САЙТА, на основе которых он может быть непосредственно или косвенно идентифицирован.
- 1.4 Обработка личных данных в настоящем документе означает следующие операции с данными: любое действие или совокупность действий, которые связаны со сбором или с фиксированием, или вводом, или систематизацией, или формированием, или хранением, или использованием, или преобразованием, или восстановлением, или передачей, или исправлением, или блокированием, или уничтожением личных данных, или совершением с ними других действий.
- 1.5 СИМПТОМАТО обрабатывает личные данные, предоставляемые Вами самостоятельно, с целью отправки вопроса, регистрации для получения информационной рассылки, обратной связи с Вами в случае опрашиваемого в наш адрес электронного обращения.
- 1.6 Для выше обозначенных целей и строго в соответствии с декларируемыми правилами каждого отдельного случая обработки, собираемыми персональными данными могут быть Ваши имя, пол, возраст, адрес электронной почты, город проживания.
- 1.7 СИМПТОМАТО использует персональные контактные данные с целью информирования Вас о дополнительных продуктах и услугах СИМПТОМАТО.

Вы также можете отдельно подписаться на информационную рассылку.

При этом Вам предоставляется возможность в любой момент отказаться от информационной рассылки пройдя по ссылке, размещенной в электронном информационном письме.

- 1.8 Нижеприведенные настройки, касающиеся САЙТА, аналогично применимы к Мобильному приложению ООО «СИМПТОМАТО».

2. Автоматический сбор персональных данных

- 2.1 Для обеспечения эффективности предоставляемого веб-сервиса СИМПТОМАТО автоматически собирает и хранит определенную информацию с помощью cookie – небольшого файла, подгружаемого на Ваш компьютер, способствующего повышению производительности САЙТА и предоставляющего персональные возможности просмотра.

2.2 САЙТ использует следующие категории cookies с целью поддержания нашей пользовательской базы, привлечения новых посетителей на САЙТ и информировании пользователей об услугах, предоставляемых СИМПТОМАТО:

функциональные cookies – необходимы для функционирования веб-сайта, не содержат информации персонального характера и не могут быть отключены;

cookies производительности – повышают производительность сайта и удобство его использования посетителем;

аналитические cookies – устанавливаются нашими партнерами для создания профиля потенциальных интересов посетителя сайта с целью подачи релевантного информационного контента.

Cookies могут использовать следующие данные:

интернет-домен и IP-адрес, с которого вы получаете доступ к САЙТУ;

тип используемого Веб-браузера и операционной системы компьютера;

дату и время посещения САЙТА;

адреса просмотренных на САЙТЕ страниц;

адреса страниц, которыми вы поделились в социальных сетях;

если вы перешли на САЙТ с другого Веб-ресурса, адрес этого ресурса;

если вы перешли на САЙТ из поисковой системы, адрес поисковой системы и условие поиска, использованное, чтобы найти нас.

Вы можете также управлять cookies в настройках параметров веб-браузера.

3. Доступ к персональным данным

3.1 Предоставленные Вами персональные данные будут использоваться в объеме, необходимом для использования САЙТА.

3.2 Персональные данные, за исключением организаций, оказывающих платежно-расчетные, банковские и иные услуги, необходимые для функционирования САЙТА, а также случаев, установленных законодательством РА, третьим лицам не передаются.

3.3 Реквизиты банковских карт клиентов ни в какой форме САЙТОМ не хранятся и не обрабатываются.

3.4. С целью предотвращения несанкционированного доступа к персональным данным СИМПТОМАТО осуществляет все действия, направленные на деперсонализацию, а именно удаление связи между совокупностью идентифицирующих данных и субъектом данных, любой информации, прямо или косвенно относящейся к субъекту персональных данных.

Обезличивание персональных данных обеспечивает защиту от их несанкционированного использования.

Персональные данные далее хранятся таким образом, чтобы исключить их идентификацию с субъектом данных на более длительный срок, чем это необходимо для достижения заранее определенных целей.

4. Передача личных данных другим государствам

4.1 СИМПТОМАТО – компания с присутствием в различных странах мира, поэтому в рамках необходимого обмена рабочей информацией,

личные данные также могут передаваться в другие страны, в которых действуют стандарты защиты данных, отличающиеся от стандартов Вашей страны проживания. На территории Европейской Экономической Зоны СИМПТОМАТО ведет обработку личных данных в соответствии с General Data Protection Regulation (EU) 2016/679.

Персональные данные СИМПТОМАТО обрабатывает в рамках закона РА «О защите личных данных», в том числе, и с учетом требования этого закона к локализации и трансграничной передаче личных данных.

Передача данных в страны, не обеспечивающие адекватной защиты (согласно GDPR и закона РА «О защите личных данных»), осуществляется только при обеспечении уровня защиты данных, сопоставимого с уровнем защиты таких данных в ЕЭЗ и Армении.

5. Сроки хранения личных данных

5.1 Мы стремимся к тому, чтобы период обработки и хранения Ваших личных данных был наименьший, обеспечивающий выполнение заявленных целей такой обработки. В отсутствие конкретных сроков хранения, указанных в настоящей политике, Ваши личные данные будут храниться только до тех пор, пока они нам нужны для достижения цели, для которой мы их собрали, и, если применимо, до тех пор, пока это требуется в соответствии с установленными законом требованиями к хранению.

5.2 В случаях, связанных с отправкой вопросов в СИМПТОМАТО, Ваши контактные данные хранятся до тех пор, пока идет обработка вопроса и предоставление ответа и в течение полугодия после ее окончания.

5.3 Если Вы подписаны на информационную рассылку, то Ваши контактные данные будут сохраняться до тех пор, пока Вы не отпишитесь от рассылки.

6. Безопасность личных данных

6.1 СИМПТОМАТО серьезно относится к обеспечению безопасной обработки собранных личных данных. СИМПТОМАТО осуществляет все необходимые технические и организационные меры для защиты личных данных, используя лучшие практики кибер-защиты (Anti DDoS, WAF, SDLC).

7. Права субъекта личных данных

7.1 Вы имеете право в любой момент запросить у СИМПТОМАТО информацию о том, какие из Ваших личных данных обрабатывает СИМПТОМАТО, потребовать исправить, прекратить дальнейшую обработку или удалить такие данные. Такие запросы направляйте по адресу электронной почты seo@symptomato.com, указав в письме, к какой информации относится запрос и в каком формате Вы хотите получить эти сведения. СИМПТОМАТО обработает такие запросы в течение 10 дней с момента получения.

СИМПТОМАТО может удалить Ваши личные данные только при отсутствии законодательно установленного обязательства на их хранение.

8. Пересмотр политики конфиденциальности

8.1 СИМПТОМАТО вправе изменять и обновлять настоящую политику конфиденциальности. Изменения вступают в силу после их публикации на САЙТЕ.

Мы желаем Вам приятных впечатлений от посещения и использования САЙТА!

Privacy Policy

Description of Privacy Policy

1.1 This privacy policy describes how SYMPTOMATO LLC (“SYMPTOMATO”) processes personal data collected from you when you visit and use the services of websites (hereinafter referred to as “SITE”) owned and operated by SYMPTOMATO or provided by you when registering for an account.

1.2 By agreeing to the terms of this privacy policy, you begin to cooperate with us as a User.

1.3 Personal Data in this document means data about the user of the SITE from which he/she can be directly or indirectly identified.

1.4 Processing of personal data in this document means the following data operations: any action or set of actions that are related to the collection or to the recording, or to the input, or to the systematization, or to the formation, or to the storage, or to the use, or to the transformation, or to the recovery, or to the transmission, or to the rectification, or to the blocking, or to the destruction of personal data, or to the performance of other actions with them.

1.5 SYMPTOMATO processes the personal data provided by you for the purpose of sending a question, registering to receive a newsletter, contacting you back in the event of an e-mail address sent to us.

1.6 For the aforementioned purposes and strictly in accordance with the declared rules of each individual case of processing, the personal data collected may be your name, gender, age, e-mail address, city of residence.

1.7 SYMPTOMATO uses personal contact data in order to inform you about additional SYMPTOMATO products and services.

You can also subscribe separately to newsletter.

At the same time, you are given the opportunity to unsubscribe from the newsletter at any time by following the link in the e-mail newsletter.

1.8 The following settings concerning the SITE are similarly applicable to the Mobile Application of SYMPTOMATO LLC.

2 Automatic collection of personal data

2.1 To ensure the effectiveness of the web service provided, SYMPTOMATO automatically collects and stores certain information through the use of a cookie, a small file downloaded to your computer that helps to improve the performance of the SITE and provides a personalized browsing experience.

2.2 The SITE uses the following categories of cookies in order to maintain our user base, attract new

visitors to the SITE and inform users about the services provided by SYMPTOMATO:
functional cookies - are necessary for the functioning of the SITE, do not contain personalized information and cannot be disabled;
performance cookies - improve the performance of the website and the usability of the website by the visitor;
analytical cookies - set by our partners to create a profile of the potential interests of the website visitor in order to provide relevant information content.

Cookies may use the following data:

Internet domain and IP address from which you access the SITE;
the type of Web browser and computer operating system used;
the date and time of your visit to the SITE;
the addresses of the pages viewed on the SITE;
addresses of pages you have shared on social networks;

if you accessed the SITE from another Web resource, the address of that resource;
if you came to the SITE from a search engine, the address of the search engine and the search term used to find us.

You can also manage cookies in your web browser settings.

3. Access to personal data

3.1 The personal data you provide will be used to the extent necessary to use the SITE.

3.2 Personal data, except for the organizations providing payment, settlement, banking and other services necessary for the functioning of the SITE, as well as cases stipulated by the RA legislation, are not transferred to third parties.

3.3 Clients' bank card details are not stored or processed in any form by the SITE.

3.4 In order to prevent unauthorized access to personal data, SYMPTOMATO performs all actions aimed at depersonalization, namely the removal of the link between the set of identifying data and the data subject, any information directly or indirectly related to the subject of personal data.

The depersonalization of personal data ensures protection against unauthorized use.

Personal data is further stored in such a way as to exclude its identification with the data subject for a longer period of time than is necessary for the achievement of predetermined purposes.

4. Transfer of personal data to other states

4.1 SYMPTOMATO is a company with a presence in various countries around the world, therefore, as part of the necessary exchange of working information,

personal data may also be transferred to other countries with data protection standards that differ from those of your country of residence. Within the European Economic Area, SYMPTOMATO processes personal data in accordance with the General Data Protection Regulation (EU) 2016/679.

SYMPTOMATO processes personal data within the framework of the RA law “On Personal Data Protection”, including the requirement of this law for localization and cross-border transfer of personal data.

Data transfer to countries that do not provide adequate protection (in accordance with GDPR and the RA law “On Personal Data Protection”) is carried out only if the level of data protection comparable to the level of protection of such data in the EEA and Armenia is ensured.

5. Retention periods for personal data

5.1 We endeavor to keep the period of processing and storage of your personal data as short as possible to ensure that the stated purposes of such processing are fulfilled. In the absence of specific retention periods set out in this policy, your personal data will only be retained for as long as we need it to fulfill the purpose for which we collected it and, where applicable, for as long as required by statutory retention requirements.

5.2 In cases involving the submission of questions to SYMPTOMATO, your contact details will be retained for as long as the question and response is being processed and for six months after it has been completed.

5.3 If you are subscribed to a newsletter, your contact details will be stored until you unsubscribe from the newsletter.

6. Security of personal data

6.1 SYMPTOMATO takes seriously the safe processing of collected personal data. SYMPTOMATO implements all necessary technical and organizational measures to protect personal data, using the best practices of cyber defense (Anti DDoS, WAF, SDLC).

7. Rights of the subject of personal data

7.1 You have the right at any time to request SYMPTOMATO to inform you about which of your personal data SYMPTOMATO is processing, to request the correction, to stop further processing or to delete such data. Please send such requests to the e-mail address ceo@symptomato.com, indicating in the e-mail which information the request relates to and in which format you wish to receive the information. SYMPTOMATO will process such requests within 10 days of receipt.

SYMPTOMATO can only delete your personal data if there is no legal obligation to store it.

8. Revision of privacy policy

8.1 SYMPTOMATO has the right to modify and update this privacy policy. The changes come into force after their publication on the SITE.

We wish you a pleasant experience of visiting and using the SITE!

Գաղտնիության քաղաքականություն

1. Գաղտնիության քաղաքականության նկարագրություն

- 1.1. Սույն գաղտնիության քաղաքակա-նությունը նկարագրում է, թե ինչպես է «ՍԻՄՏՈՄԱՏՈ» ՍՊԸ-ն (այսուհետ՝ ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈ) մշակում անձնական տվյալները, որոնք հավաքագրվել են Ձեր կողմից ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՅԻՆ պատկանող և վերջինիս կողմից կառավարվող վեբ-կայքեր (այսուհետ՝ ԿԱՅՔ) այցելելու և դրանց ծառայությունները օգտագործելու ընթացքում կամ տրամադրվել են Ձեր կողմից հաշիվ բացելիս:
- 1.2. Համաձայնելով սույն գաղտնիության քաղաքականության դրույթներին՝ Դուք սկսում եք մեզ հետ համագործակցել որպես Օգտատեր:
- 1.3. Սույն փաստաթղթի շրջանակներում անձնական տվյալները նշանակում են Կայքի օգտատիրոջ վերաբերյալ տվյալներ, որոնց հիման վրա նա կարող է ուղղակի կամ անուղղակի կերպով նույնականացվել:
- 1.4. Սույն փաստաթղթի շրջանակներում անձնական տվյալների մշակում նշանակում է ցանկացած գործողություն կամ գործողությունների խումբ, որը կապված է անձնական տվյալները հավաքելու կամ ամրագրելու կամ մուտքագրելու կամ համակարգելու կամ ձևավորելու կամ պահպանելու կամ օգտագործելու կամ վերափոխելու կամ վերականգնելու կամ փոխանցելու կամ ուղղելու կամ ուղեփակելու կամ ոչնչացնելու կամ այլ գործողություններ կատարելու հետ:
- 1.5. ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ մշակում է Ձեր կողմից անձնապես տրամադրված անձնական տվյալները, հարցում ուղարկելու, տեղեկատվական բաժանորդագրության նամակներ ստանալու նպատակով գրանցվելու, մեր հասցեին էլեկտրոնային դիմում ուղարկելու դեպքում՝ Ձեզ հետ հետադարձ կապի համար:
- 1.6. Վերևում նշված նպատակների համար և հայտարարված կանոններին խիստ համապատասխան մշակման յուրաքանչյուր առանձին դեպքում՝ հավաքագրվող անձնական տվյալներ կարող են լինել Ձեր անունը, սեռը, տարիքը, էլեկտրոնային փոստի հասցեն, բնակության քաղաքը:
- 1.7. ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ օգտագործում է անձնական կոնտակտային տվյալները Ձեզ՝ ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՅԻ կողմից տրամադրվող լրացուցիչ ծառայությունների և արտադրանքի մասին տեղեկացնելու համար:

Միաժամանակ Դուք կարող եք գրանցվել տեղեկատվական բաժանորդագրության նամակներ ստանալու համար: Ընդ որում, Ձեզ տրվում է հնարավորություն ցանկացած պահի հրաժարվել տեղեկատվական բաժանորդագրության նամակներից՝ էլեկտրոնային տեղեկատվական նամակում տեղադրված հղումով անցնելով:

1.8. ԿԱՅՔԻ վերաբերյալ ստորև ներկայացված կարգավորումները նույնաբար կիրառելի են նաև «ՍԻՄՏՈՄԱՏՈ» ՍՊԸ-ի Բջջային հավելվածի նկատմամբ:

2. Անձնական տվյալների ավտոմատացված հավաքագրում

2.1. Տրամադրվող վեբ-ծառայությունների արդյունավետությունը ապահովելու նպատակով ՍԻՄՏՈՄԱՏՈՆ Ձեր համակարգիչ ներբեռնվող cookie փոքր ծավալի ֆայլի միջոցով ավտոմատացված կերպով հավաքագրում և պահում է որոշակի տեղեկատվություն, որը բարձրացնում է ԿԱՅՔԻ արտադրողականությունը և անհատական դիտման հնարավորություն է տալիս:

2.2. Մեր օգտատերերի բազային օժանդակելու, նոր այցելուներ ԿԱՅՔ գրավելու և օգտատերերին Ընկերության կողմից տրամադրվող ծառայությունների մասին տեղեկացնելու նպատակով ԿԱՅՔԸ օգտագործում է հետևյալ տեսակի cookie ֆայլեր.

Ֆունկցիոնալ cookie ֆայլեր- անհրաժեշտ են վեբ կայքի ֆունկցիոնալության համար, չեն պարունակում անհատական բնույթի տեղեկատվություն և չեն կարող անջատվել.

Արտադրողականության cookie ֆայլեր- բարձրացնում են կայքի արտադրողականությունը և հեշտացնում դրա օգտագործումը.

Անալիտիկ/վերլուծական cookie ֆայլեր – տեղադրվում են մեր գործընկերների կողմից - այցելուների պոտենցիալ հետաքրքրությունների պրոֆիլի ստեղծման համար համապատասխան տեղեկատվական կոնտենտի տրամադրման նպատակով:

Cookie ֆայլերը կարող են օգտագործել հետևյալ տվյալները՝

համացանցային դոմեն և IP հասցե, որից Դուք մուտք եք գործում ԿԱՅՔ.

Վեբ բրաուզերի տեսակ և համակարգիչի օպերացիոն համակարգ.

ԿԱՅՔ այցելության ամսաթիվը և ժամը.

ԿԱՅՔՈՒՄ ուսումնասիրած էջերի հասցեներ.

Սոցիալական ցանցերում Ձեր կողմից կիսված էջերի հասցեներ.

Եթե Դուք անցել եք ԿԱՅՔ այլ վեբ ռեսուրսից, այդ ռեսուրսի հասցեն.

Եթե դուք անցել եք ԿԱՅՔ որոնողական համակարգից, այդ որոնողական համակարգի հասցեն և որոնման պայմանները, որոնք օգտագործել եք մեզ գտնելու համար:

Դուք նաև կարող եք կառավարել cookie ֆայլերը վեբ- բրաուզերի պարամետրերի կարգավորումներում:

3. Անձնական տվյալներին հասանելիությունը

- 3.1. Ձեր տրամադրած անձնական տվյալներն օգտագործվելու են այն չափով, որն անհրաժեշտ է ԿԱՅԶԻ գործածման համար:
- 3.2. Անձնական տվյալները՝ բացառությամբ ԿԱՅԶԻ գործարկման համար անհրաժեշտ վճարահաշվարկային, բանկային և այլ ծառայություններ իրականացնող կազմակերպությունների, ինչպես նաև ՀՀ օրենսդրությամբ սահմանված դեպքերի, 3-րդ անձանց չեն տրամադրվում:
- 3.3. Հաճախորդների բանկային քարտերի վավերապայմանները ԿԱՅԶԻ կողմից ոչ մի պարագայում չեն պահպանվում և մշակվում:
- 3.4. Անձնական տվյալներին չթույլատրված հասանելիությունը կանխելու նպատակով ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ իրականացնում է բոլոր գործողությունները, որոնք ուղղված են ապաստանավորմանը, այն է տվյալների սուբյեկտի և անհատականացնող տվյալների ամբողջության միջև կապի, անձնական տվյալների սուբյեկտի հետ ուղղակիորեն կամ անուղղակիորեն կապված ցանկացած տեղեկատվության վերացմանը:

Անձնական տվյալների ապաստանավորումն ապահովվում է պաշտպանություն չթույլատրված օգտագործումից:

Անձնական տվյալները հետագայում պահպանվում են այնպես, որ կանխվի դրանց նույնականացումը տվյալների սուբյեկտի հետ ավելի երկար ժամանակով, քան անհրաժեշտ է նախապես որոշված նպատակներն իրականացնելու համար:

4. Անձնական տվյալներն այլ պետություններ փոխանցելը

- 4.1. ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ ընկերությունն է, որն ունի ներկայություն աշխարհի տարբեր երկրներում, այդ պատճառով, աշխատանքային

տեղեկատվության փոխանակման անհրաժեշտության դեպքում, անձնական տվյալները կարող են փոխանցվել այլ երկրներ, որտեղ գործում են տվյալների պաշտպանության այլ չափորոշիչներ, քան Ձեր բնակության վայրի երկրում: Եվրոպական տնտեսական գոտու տարածքում ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ անձնական տվյալների մշակումն իրականացնում է General Data Protection Regulation (EU) 2016/679 համապատասխան:

ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ անձնական տվյալները մշակում է «Անձնական տվյալների պաշտպանության մասին» ՀՀ օրենքի շրջանակներում, այդ թվում՝ հաշվի առնելով սույն օրենքի պահանջները անձնական տվյալների տեղայնացման և անդրսահմանային

փոխանցման վերաբերյալ: Տվյալների փոխանցումը՝ համարժեք պաշտպանություն չապահովող երկրներ (համաձայն GDPR-ի և «Անձնական տվյալների պաշտպանության մասին» ՀՀ օրենքի) իրականացվում է միայն այն դեպքում, եթե ապահովված է տվյալների պաշտպանության մակարդակ, որը համադրելի է այդ տվյալների պաշտպանության մակարդակին ԵՏՀ-ում և Հայաստանում:

5. Անձնական տվյալների պահպանությանյան ժամկետները

- 5.1. Մենք ձգտում ենք, որպեսզի Ձեր անձնական տվյալների մշակման և պահպանման ժամանակահատվածը հնարավորինս սեղմ լինի, ապահովի այդպիսի մշակման հայտարարված նպատակների իրականացումը: Սույն քաղաքականությունում պահպանության կոնկրետ ժամկետների բացակայության դեպքում, Ձեր անձնական տվյալները կպահպանվեն միայն այնքան ժամանակ, քանի դրանք անհրաժեշտ են մեզ այն նպատակին հասնելու համար, որի համար դրանք հավաքագրվել են, և եթե կիրառելի է, մինչև պահպանության՝ օրենքով սահմանված պահանջներին համապատասխան:
- 5.2. ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՅԻՆ հարցեր ուղարկելու հետ կապված դեպքերում, Ձեր անձնական տվյալները պահվում են այնքան, որքան ընթանում են հարցի մշակման և պատասխանի տրամադրման գործընթացները և դրանից հետո ևս վեց ամիս:
- 5.3. Եթե Դուք գրանցված եք տեղեկատվական բաժանորդագրության նամակներ ստանալուն, ապա Ձեր կոնտակտային տվյալները կպահպանվեն այնքան ժամանակ, քանի դեռ Դուք չեք չեղարկել առաքումը:

6. Անձնական տվյալների անվտանգությունը

6.1. ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ լուրջ է մոտենում հավաքված անձնական տվյալների անվտանգ մշակման ապահովմանը: ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ իրականացնում է բոլոր անհրաժեշտ տեխնիկական և կազմակերպչական միջոցառումները՝ հավաքագրված անձնական տվյալների պաշտպանության համար, դրա համար օգտագործելով կիբեր անվտանգության լավագույն փորձը (Anti DDoS, WAF, SDLC):

7. Անձնական տվյալների սուբյեկտի իրավունքները

7.1 Դուք իրավունք ունեք ցանկացած պահի հարցում անել ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՅԻՑ, թե Ձեր անձնական տվյալներից որոնք են մշակվում ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՅԻ կողմից, պահանջել ուղղել, դադարեցնել հետագա մշակումը կամ ջնջել նման տվյալները: Նման հարցումներն ուղարկեք ceo@symptomato.com էլեկտրոնային փոստին՝ նամակում նշելով, ինչպիսի տեղեկատվության է վերաբերվում հարցումը և ինչ տեսքով եք ցանկանում ստանալ այդ տվյալները: ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ մշակում է նման հարցումները ստանալու պահից 10 օրվա ընթացքում:

ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ կարող է ջնջել Ձեր անձնական տվյալները միայն դրանք պահպանելու՝ օրենսդրորեն կարգավորված պարտականության բացակայության դեպքում:

8. Գաղտնիության քաղաքականության վերանայումը

8.1 ՍԻՄՊՏՈՄԱՏՈՆ իրավունք ունի փոփոխել և թարմացնել սույն գաղտնիության քաղաքականությունը: Փոփոխություններն ուժի մեջ են մտնում դրանք ԿԱՅՔՈՒՄ հրապարակելուց հետո:

Մենք մաղթում ենք Ձեզ հաճելի տպավորություններ ԿԱՅՔ այցելությունից և այն օգտագործելուց:

-